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To: @minvws.nl]; 2 .) minvws.nl]
Cc: 512 12 s. @minvws.nl]; L | @minvws.nl]; Nl 5.1.2e )| 5.1.2e
EBEE3@minvws.nl]

From:  [REEN, D (EREED)

Sent: Mon 1/18/2021 1:14:52 PM
Subject: FW: Voorbereiding evt. noodvergunning
Received: Mon 1/18/2021 1:14:53 PM

Dag ERES

Ik denk dat dit in de loop van deze en volgende week speelt. Een eerste contact met de Duitse collega’s vandaag of morgen lijkt
me passend.

De vraag is dan wat mij betreft: in het onverhoopte geval dat er bij één van de nog te registreren vaccins in het Europese
registratieproces iets stokt - maar de veiligheid van het betreffende vaccin niet ter discussie staat - en vanwege
volksgezondheidsrisico’s toepassing van het betreffende vaccin essentieel is, wil NL voorbereid zijn voor het nemen van een
eventuele beslissing om het betreffende vaccin toe te laten.

We begrijpen dat hierover contact is geweest tussen de ministers van volksgezondheid van NL en DU. In dat kader benaderen
we de Duitse collega’s om hen collegiaal te informeren dat we met zo'n - hopelijk hypothetische en overbodige - voorbereiding
bezig zijn, en willen we voorstellen dat als de Duitse collega’s met iets vergelijkbaars bezig is, we elkaar hierover op de hoogte
houden en waar mogelijk gezamenlijk optrekken.

Wil je mij a.j.b. betrekken in het contact met de Duitse collega’s (naast [Z)?

zou je een Webex willen inplannen a.j.b. metvoor het onderwerp noodvergunning/-ontheffing. Graag
een uur morgen als het lukt.

Verzonden: maandag 18 januari 2021 11:12
Aan: , @ minvws.nl>

cc: D minvws.nl>; , E | S.12e | minvws.nl>

Onderwerp: RE: Voorbereiding evt. noodvergunning

o IERE

Na ons gesprek van afgelopen vrijdag heb ik inderdaad al even metﬂeschakeld en uitgelegd in welke scenario’s we
zouden kunnen komen en de rol en hulp die we vanuit GMT kunnen leveren. Het is denk ik prima om als contactpunt te
gebruiken hiervoor.

Wij kunnen inderdaad wel met de Duitsers schakelen, we stemmen dit ook wel af met IZ. Timing en welke vraag we precies
neerleggen is wel van belang. Heb je daar een beeld bij?
Groet

van: EXED IS (CEEED) <BEEERN @ minvws.ni>

Verzonden: maandag 18 januari 2021 09:02

PO [ o

Onderwerp: Voorbereiding evt. noodvergunning

Zoals afgelopen vrijdag al even besproken, zou ik graag het onderwerp van de - onverhoopte — noodvergunning samen met GMT
willen oppakken. Ik heb de notities over dit onderwerp die @eerder gemaakt heeft gelezen. De situatie die zich hopelijk
niet gaat voordoen maar waar we wil op willen zijn voorbereid is in mijn beleving net weer een andere dan in die notities.
Namelijk dat we nationaal, evt. samen met een aantal andere landen, een noodvergunning willen afgeven als het EMA niet (snel
genoeg) positief adviseert over een vaccin (mits dat wel veilig geacht wordt).

Hugo heeft gevraagd daarvoor het grondwerk te doen, zodat mocht het noodzakelijk worden geacht een vaccin beschikbaar te
krijgen dat (nog) niet is geregistreerd, dat dat dan zonder verder tijdverlies van voorbereiding kan. Jij hebt aangegeven dat we
daarbij wel het complete plaatje van voors en tegens moeten kunnen meegeven aan de minister en daar ben ik het natuurlijk
hartgrondig mee eens.

Mijn voorwerk heeft mij geleerd dat de meest kansrijke en snelle weg - mo t nodig zijn - die van de RIVM-ontheffing is. Ik
heb hierover de afgelopen week al even contact gehad met [JEEZen met (W1Z).
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Hugo heeft ook gevraagd om hierbij te schakelen met Duitsland. Als contact heeft hijgenoemd. Jij gaf aan hem
te kennen.

Wil je me a.j.b. laten weten met van GMT ik hierover verder aan de slag kan? Ik meende dat je noemde, maar dat weet
ik even niet zeker. En mag ik vragen dat de contacten hierover met Duitsland door GMT worden gedaan, aangezien jullie daar al
het netwerk hebben?



